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تیـــم فوتبـــال نســـاجی ایـــن روزهـــا نتایج خوبـــی را کســـب نمی کند و 
یر تیغ قرار دارد. با این حال باشگاه  کادرفنی این تیم مدت هاست ز
شمالی به رحمتی فرصت داد تا بتواند نتایج اخیر این تیم را با وجود 
حـــذف از آســـیا جبران کند. در این خصـــوص اما مهاجم گلزن این تیم 
یکنان  اعتقاد دارد اشـــکال از کادرفنی نیســـت و اشـــتباهات فردی باز
و اتفاقات فوتبالی که در دیدارهای این تیم رخ می دهد، بزرگ ترین 
ضربه را در فصل جاری به نساجی زده است. در خصوص آخرین 
وضعیـــت نســـاجی و نتایـــج این تیم دقایقی بـــا محمدرضا آزادی که 
ل را در کارنامه داشته و از وی به عنوان  ســـابقه پوشـــیدن لباس استقلا
خرید بعدی ســـرخ ها نام برده می شـــود در »فرهیختگان« به گفت و گو 

پرداختیم که آن را در ادامه می خوانید. 

صحبت را از آخرین وضعیت نساجی آغاز کنیم. چطور می شود این تیم با بازیکنان 
باکیفیتی که دارد تا این اندازه پرنوسان ظاهر شده و روند نزولی را طی می کند؟ 

ما کار را در لیگ و حتی در آسیا خوب شروع کردیم اما متاسفانه بر حسب اتفاق، 
روند به گونه ای پیش رفت که به ضرر ما تمام شد. مثلا محروم شدن یک سری از 
یکنان تیم به خاطر کارت های بی جایی که گرفتند یا اشتباهات فردی که  باز
داشتیم، منجر به آن شد که در رقابت های گذشته نتوانیم روند خوب ابتدای 
فصل را حفظ کنیم. البته اشتباهات فردی از اتفاقات فوتبالی به شمار رفته و 
در هر تیمی پیش می آید. امیدوارم در هر صورت بتوانیم در ادامه این شرایط و 

نتایج را جبران کرده و به روند خوب گذشته بازگردیم. 

پس با همین وضعیت و این نفرات به آینده امیدوار هستی که دوباره نساجی به 
روزهای خوب گذشته بازگردد؟ 

یم و این طور نیست که بگوییم موقعیت  قطعا همین طور است. تیم خوبی دار
کیفیتی هم ندارد. تیم ما خیلی  یکن با نمی سازد یا فوتبال بازی نمی کند و باز
کیفیتی دارد، فقط اینکه ما بر اساس اتفاقات فوتبالی  یکنان و کادرفنی با باز
گـــذار می کنیم. اگر ایـــن اتفاقات برای  یـــم و نتیجـــه را وا از حریفـــان گل می خور
نساجی رخ نمی داد قطعا الان جزء تیم های بالای جدول بودیم. اگر موقعیت ها 
و شـــانس هایمان تبدیـــل به گل می شـــدند و اتفاقات بدی کـــه برایمان رخ داد  
در جریان بازی علیه نســـاجی نمی افتاد، الان وضعیت مان حداقل در جدول 

خیلی بهتر بود. 

امـــا هـــواداران تیم برخلاف تو در خصوص کادرفنی باکیفیت نظر دیگری دارند. 
برای هواداران نساجی که این روزها خیلی اذیت می شوند چه صحبتی داری؟ 

هواداران ما بســـیار قابل احترام هســـتند اما هواداران تمامی تیم ها در همه دنیا 
بـــه گونـــه ای به فوتبال نگاه می کنند که تیم محبوب شـــان بایـــد هر بازی را ببرد 
یکنان و کادرفنی که قرار اســـت به زمین  و ســـه امتیـــاز را بگیـــرد؛ درحالی که باز
بروند یا تیم را هدایت کنند یا آنهایی که از نگاه کارشناسی فوتبال را می بینند 

متوجه می شـــوند که ما به دنبال فوتبال بازی کردن و کســـب نتیجه لازم در هر 
دیداری هستیم اما فقط به خاطر اتفاقات فوتبالی است که نتیجه نمی گیریم. 
یعنی این طور نیست که تیم مان بد بازی می کند و ببازد. ما هر تیمی که جلوی 
ما فوتبال بازی کرده اســـت را اذیت کرده ایم. گل گهر را اذیت کردیم یا حتی در 
آســـیا به همین شـــکل. ما واقعا برابر الهلال بازی خوبی را به نمایش گذاشـــتیم. 
یکنان این تیم 210 میلیون یورو قیمت دارد. ما مقابل این تیم  فقط مجموع باز
قشـــنگ بازی را می گرداندیم و در برخی دقایق هم مالک توپ و میدان بودیم 
اما متاسفانه یک توپ می آید و وارد گل می شود. البته من به شانس اعتقادی 
ندارم که بگویم این اتفاقات ناشی از بدشانسی هستند و از آن به عنوان اتفاق 
نـــام می بـــرم. در واقـــع اتفاقات به گونه ای رقـــم خورده که یک توپ بد آمده و وارد 

دروازه مان شده است. 

فکر می کنی تصمیم باشگاه نساجی برای ادامه همکاری با رحمتی  درست بود؟ 
من فقط امســـال نیســـت که با رحمتی کار می کنم، بلکه دو ســـال و نیم است 
ی می کنم. او مربی خوبی اســـت و  ک بـــا این مربی همکار کـــه از آلومینیـــوم ارا
ی نیست که بگویید بلد نیست یا جوان است. در  خصوص رحمتی  این طور
هـــواداران مـــا دارند اشـــتباه می کنند. او نمی تواند کت و شـــلوارش را درآورده و 
بـــه زمیـــن بـــرود و توپ هایمان را دربیاورد. یک اتفاقی افتاده و توپ وارد دروازه 
شـــده اســـت. مهدی رحمتی که مقصر نیست. مقصر ما هستیم که در زمین 
ی می کنیم و دچار اشـــتباهات فردی می شـــویم. من خودم را مثال می زنم.  باز
ی توپ را وارد دروازه نمی کنم یا تـــوپ به تیرک می خورد و در  مثـــلا در یـــک بـــاز
ی من نیســـت توپم گل  مقابل در همان دیدار توپ حریف گل می شـــود. روز
ی اتفاق به گل برسند. این را دیگر رحمتی  ی آنها این است که رو شود و روز
یکنان هســـتیم. این طور نیســـت  ی انجـــام بدهد. مقصر ما باز نمی توانـــد کار
کـــه بـــه خاطر این اتفاقات بگوییم رحمتی مربی خوبی نیســـت. او نمی تواند 
یکنان هم از این  کت را درآورده و به جای من یا مظاهری تعویض شود. ما باز
یکنی  وضعیت ناراحتیم و خودمان هم شـــرایط را درســـت می کنیم. هیچ باز

دوست ندارد تیمش پایین جدول باشد. 

شرایط خودت چطور است؟ به نظر در فرم خوبی باشی؟ 
شرایط خودم هم خوب است. خدا به ما نظر کرده و این گل ها روزی مان است 
که آن اتفاقات در بازی ها می افتد و من هم از تک موقعیت های تیم اســـتفاده 
می کنم. ان شاءالله همین طوری ادامه می دهیم و شرایط تیم را هم خوب می کنیم. 

با توجه به انتخاب نفراتی مانند سحرخیزان در اردوی اخیر تیم ملی، توقع نداشتی 
خودت هم به عنوان یک جوان که در فصل جاری درخشـــش خوبی داشـــتی به 

اردوی تیم ملی دعوت شوی؟ 
قطعـــا مـــن هم توقع داشـــتم دعوت شـــوم امـــا در هر صورت کادرفنـــی تیم ملی 
یم. تلاشـــم را بیشـــتر  تصمیم گیرنده هســـتند و ما هم به نظر آنها احترام می گذار
می کنم تا در آینده این اتفاق بیفتد. درمجموع به نظرم می توانســـتند من را هم 
دعوت کنند چون در نساجی در این فصل هم در رقابت های داخلی و آسیایی 
خوب کار کردم و پنج گل برای تیم در این دو رقابت زدم. ان شـــاءالله تلاشـــم را 

می کنم تا در آینده نظر کادرفنی تیم ملی را جلب کنم. 

در بـــازی آخـــر تدارکاتـــی باز هم به پرســـپولیس گل زدی. چطور به این تیم اینقدر 
خوب گل می زنی؟ 

این هم از آن دسته اتفاقات فوتبالی است. بعضا تک موقعیت هایی جلوی این 
تیم به وجود می آید که ما از آنها استفاده می کنیم. 

با توجه به اینکه قبلا در استقلال بودی، مقابل پرسپولیسی ها انگیزه بیشتری داری؟ 
نه، این طور نیست. من همین شکلی هستم. یعنی جلوی تیم های گمنام هم 
بازی می کنم، تمام تلاشم را برای گلزنی به کار می گیرم. برایم فرقی نمی کند برابر 
چه تیمی هســـتم. اســـتقلال و پرســـپولیس قطعا تیم های بزرگی هستند و همه 
دوســـت دارنـــد به آنها گل بزنند اما بـــرای من فرقی نمی کند که مقابل چه تیمی 
بـــازی می کنـــم، بلکه ســـعی می کنم گلـــم را بزنم و کارم را در هـــر دیداری و با هر 

حریفی که باشد به نحو احسن انجام بدهم. 

برای آینده چه هدفی را دنبال می کنی؟ 
یکن حرفه ای  در وهله اول که هدفم این است دوباره به اروپا برگردم اما یک باز
به شـــرایطی که دارد نگاه می کند. ما هم حرفه ای هســـتیم و نمی توانیم بگوییم 
که طرفدار فلان تیم هســـتم و به جز این تیم در تیم دیگری بازی نمی کنم. این 
، حرفه و شغل ماست و باید با شرایطی که هست پیش برویم. ما از این راه  کار
یم و نمی توانیم به چشـــم یک هوادار به فوتبال  بـــرای خانواده مـــان پول در می آور
نگاه کنیم. هر جایی شـــرایطم خوب باشـــد تصمیم می گیرم آنجا بازی کنم و 

به فوتبالم ادامه بدهم. 

این صحبت ها به خاطر آن است که شنیده می شود شاید نیم فصل به پرسپولیس 
بروی؟ 

مـــن بـــا تیمـــی یا کســـی فعلا صحبتی نکـــرده ام و با من صحبتـــی در این زمینه 
نشده است. 

با عملکرد خوبت در این فصل شاید هم استقلالی ها به نوعی حسرت بخورند 
که چقدر راحت از این تیم جدا شدی. 

من را در استقلال خیلی اذیت کردند. از اروپا بازگشتم و در این تیم فرصتی به من 
داده نشد و به شخصه اذیت شدم. اما باز هم از انتخاب این تیم پشیمان نیستم. 

درباره شادی های بعد از گلت هم صحبت کن. 
در هـــر صـــورت الگوی فوتبالی من کریســـتیانو رونالدو اســـت. به همین خاطر 
خیلی دوست داشتم در آسیا به جای الهلال با النصر هم گروه می شدیم. شاید 

سال های بعدی بالاخره با این تیم و مقابل این تیم هم بازی کردم. 

به هم بازی شدن با این بازیکن فکر می کنی؟ 
قطعا به این موضوع فکر می کنم. 

تا کی با نساجی قرارداد داری؟ 
یک سال دیگر با نساجی قرارداد دارم و در حال حاضر هم با این تیم کار می کنم 

یکن آن محسوب می شوم.  و باز

شرایط برای سپاهان بسیار سخت و دردآور به نظر می رسد همه امید آنها برای قبول 
درخواســـت تجدیدنظرشـــان در کمیته استیناف ناامید شد تا درنهایت آنها تنها 
شانس خود یعنی شکایت به دادگاه CAS را در اولویت برنامه های خود قرار دهند. 
شکایت به این دادگاه اما چه فایده ای دارد؟ سپاهان در شرایط فعلی بدون اینکه 
مسابقه انجام داده باشد بازنده شد و امتیاز یک رقابت حساس را از دست داد و 
تنها چیزی که مهم است فعلا همین ۳ امتیاز است. سپاهان هم مسابقه را باخت 
و هم ضرر مالی کرد. با این حال آنجای داستان دردآور است که این تیم به عنوان 
نماینده ایران هیچ حامی ای در کنفدراسیون فوتبال آسیا نداشت و غریب قربانی 
شد. بدون شک سپاهان، مدیران و برخی عوامل استانی در این شرایط مقصرند 
اما با همه زوایایی که دیگر بحث درباره اش تکراری اســـت، آیا این تیم از ســـوی 

فدراسیون فوتبال ایران نیز حمایت شد؟ 

  کرسی تاج به چه دردی می خورد؟
مهدی تاج در کنفدراسیون فوتبال آسیا صاحب کرسی است، اما این کرسی دقیقا 
، الزامات اصلی  به چه دردی می خورد؟ AFC مدعی شده سپاهان در موعد مقرر
مثل پرکردن فرم اعتراض تا دو ســـاعت بعد از بازی و در ادامه واریز پول غیرقابل 
بازگشت رسیدگی به اعتراض را انجام نداده است. باشگاه سپاهان اما مدعی است 
ناظر بازی بلافاصله پس از لغو بازی، استادیوم و سپس ایران را ترک کرده و اصلا 
مجالی برای این مهم به تیم ایرانی نداده است. این خود دلیل قابل توجهی است 
که می تواند بسیاری از ابهامات را برطرف کند اما زور طرف عربستانی آنقدر زیاد 
بوده که چنین موضوع مهمی نادیده گرفته شده است. در اینجاست که مناسبات 
سیاسی می تواند چاره ساز باشد. فدراسیون فوتبال عربستان به خوبی از نفوذ خود 
در این خصوص برای حمایت از تیم کشورش استفاده کرده و تمام موارد موجود 
را به نفع تیمش برگرداند. حالا این سوال پیش می آید که مهدی تاج، مرد صاحب 
کرسی در  AFC، برای حمایت از سپاهان چه کرد؟ رئیس فدراسیون فوتبال ایران 
دقیقا از این کرسی مورد افتخارش کجا می خواهد استفاده کند، یا شاید این کرسی 
فقط عنوانی نمایشی است که او مرد قدرتمندی به حساب بیاید ولی جایگاهش 
به هیچ دردی نمی خورد؟ و از همه مهم تر روابط تاج که زمانی یار غار محمدرضا 
ساکت بود به چه مرحله ای رسیده که حاضر نیست کوپنش را خرج تیم او کند؟

  رأی سیاسی بود؟ 
با افراد نزدیک به باشـــگاه که گفت وگو می کنیم مدام تاکید می کنند رای کمیته 

انضباطی و استیناف AFC کاملا سیاسی بوده و آنها به شدت تحت تاثیر مراودات 
سیاسی خود هستند. این موضوع پذیرفتنی نیست وقتی شما می دانید قصور کرده 
و مقصر هستید. با این حال نکته ای که سپاهانی ها را برای اعتراض به استیناف و 
حالا CAS امیدوار می کند این است که آنها مدارکی پیدا کردند دال بر اینکه تیم 
الاتحاد خود از ورود به زمین مسابقه ممانعت کرده و تنها این ناظر نبوده که رای به 
لغو بازی داده است. مشخص نیست جزئیات این مدرک چقدر است اما این طور 
که شنیدیم برخی مدارک و مستندات که ظاهرا خیلی قوی است حاکی از آن است 
که تیم الاتحاد می دانسته قرار است چنین اتفاقاتی رخ دهد و تعمدا از حضور در 
زمین انصراف داده و پس از آن ناظر وارد ماجرا شده و لغو بازی را گردن گرفته است. 
در چنین شـــرایطی ســـپاهانی ها بســـیار امیدوار بودند تا کمیته استیناف با توجه 
بـــه مـــدارک و مســـتنداتی که آنها درخصوص اثبات این ادعای خـــود ارائه دادند، 
بتوانند رای را به نفع خود برگرداند. حتی شـــب قبل از اعلام رأی و پس از جلســـه 
کمیته اســـتیناف، مســـئولان در باشگاه سپاهان به شدت امیدوار بودند تا رای به 
نفع آنها صادر شـــود و در واقع وقتی اســـتیناف رای کمیته انضباطی را تایید کرد 
به شدت ناامید و سرخورده شدند. با همه انتقادها که به باشگاه سپاهان وارد است 
و با وجود همه تقصیرهایی که به گردن این باشگاه است، واقعیت این است که 
باشگاه سپاهان، در این مورد به خصوص نیز با وجود همه اشتباهاتی که از سوی 
برخی خودی ها صورت گرفت، به دلیل نداشتن حامی در  AFC قربانی شد. حال 
سپاهان این شانس را دارد که با همین مدارک که به شدت نسبت به آنها تعصب 
نشان می دهد به دادگاه CAS شکایت کرده و شاید بتواند از این طریق حق خود را 
بگیرد. سپاهانی ها مدعی هستند این شانس را دارند که با توجه به مستندات خود 
حداقل در این دادگاه بین المللی پیروز شوند. صدور رای اما در این دادگاه به این 
راحتی ها نیست و رسیدگی به آن زمان زیادی می برد. پرونده های بسیار زیادی در 
CAS در جریان است که رسیدگی به هر کدام از آنها مدت زیادی طول می کشد. در 
نتیجه حداقل زمانی که می توانیم امیدوار باشیم سپاهان بتواند نسبت به شکایت 
نتیجه بگیرد، یک ســـال آینده اســـت. آیا پس از یک ســـال صدور رای حتی به نفع 
سپاهان به درد این تیم خواهد خورد؟ تا آن زمان تکلیف لیگ قهرمانان مشخص 
شـــده و حتی ممکن اســـت سپاهان از این مسابقات حذف شده باشد و به این 
ترتیب شاید این کار فقط جنبه ای حیثیتی برای سپاهانی ها دارد؛ چراکه در غیر 

این صورت امری بیهوده و کاری گزاف است. 

  صدای عذرخواهی را نمی شنویم 
تازگی هـــا در فوتبـــال ما باب شـــده افراد مقصر که به فوتبـــال صدمه روحی، مالی و 
اجتماعی می زنند نه تنها عذرخواهی نکرده بلکه از اقدامات خود پشـــیمان هم 
نیستند. در مورد سپاهان هم همین موضوع صدق می کند. مدیران این باشگاه 
چون هیچ تقصیری را متوجه خود نمی دانند، از اینکه بخواهند در مقابل این اشتباه 

بزرگ و سرافکندگی ای که برای هواداران سپاهان به وجود آوردند از آنها عذرخواهی 
کنند، روزه سکوت گرفته و حتی برای ۳ امتیازی که بدون برگزار مسابقه از دست 

دادند مرثیه هم نمی خوانند. هواداران سپاهان نه صدای عذرخواهی 
آنها را شنیدند نه نامه استعفایشان را دیده اند. همدردی با مردم 
ایـــران و هواداران ســـپاهان حداقل توقعی بـــود که از مدیران این 
باشگاه می رفت. درحالی که هواداران سپاهان قبل از این بازی 

جو فوق العاده وحشـــتناکی را در ورزشگاه نقش جهان به وجود آورده 
بودند و به دلیل ترک ورزشـــگاه از ســـوی تیم الاتحاد، ســـرخورده به خانه ها 

بازگشتند. این ناکامی علاوه بر ضرر بزرگ مالی، عواقب روحی هم برای سپاهان 
و هوادارانش داشت. 

  مورایس عادی انگاری می کند
در چنین شرایطی شاید اینکه در ذهن مورایس چه می گذرد و او در مورد اتفاقات 
اخیر چه فکری می کند برای همه اهالی فوتبال جالب توجه باشد. این مربی اما 
بسیار زیرک است و حساب شده صحبت می کند. آخرین باری که از او در این 
مورد سوال کردند ترجیح داد همه بار این مسئولیت را روی دوش باشگاه بگذارد 
و خود را تمام و کمال از موضوع کنار کشید. درواقع این مربی می داند در شرایط 
فعلی نه تنها وظیفه ای درخصوص اتفاقات بازی با الاتحاد ندارد، بلکه وظایف 

مهم تری دارد که به جای پرداختن به این حواشی می تواند روی آنها تمرکز کند. 
ســـپاهان ۳ امتیاز این بازی را از دســـت داد و از این رو دو رقابت بعدی آنها در 
لیگ قهرمانان آسیا بسیار حائز اهمیت است. این در شرایطی است که برخلاف 
دوره قبل که بازی آنها با گل گهر لغو شد، این بار باید در لیگ بازی کرده و خسته 
از این بازی راهی دو دیدار دیگر شوند. براساس برنامه هفته یازدهم رقابت های 
، سپاهان امروز در یک دیدار مهم مقابل استقلال خوزستان به میدان  لیگ برتر
می رود. تعطیلات اخیر لیگ برتر می تواند نتیجه این بازی را تحت تاثیر قرار داده و 
با وجود برتری همه جوره سپاهان نسبت به استقلال خوزستان، نمی توانیم از حالا 
آنها را برنده بازی بدانیم. آن هم در شرایطی که بازیکنان سپاهان خسته از همراهی 
تیم ملی هستند. نکته ای که مورایس به شکل سربسته در کنفرانس خبری قبلی 
به آن اشاره کرده بود. پس از بازی با استقلال خوزستان تیم سپاهان برای بازی با 
نیروی هوایی عراق در تهران چهار روز فرصت دارد، اما نکته اینجاست که آنها 
پس از بازی روز دوشـــنبه در دیداری حیاتی، حســـاس و سرنوشت ســـاز باید در 
عربســـتان به مصاف الاتحاد بروند. شـــاگردان مورایس اگر بتوانند نیروی هوایی 
را در تهران شکســـت داده و به برتری برســـند با روحیه بهتری به مصاف الاتحاد 
می روند؛ هرچند درنهایت حتی با وجود پیروزی بر نیروی هوایی، این هفته آخر 
رقابت های لیگ قهرمانان آسیاست که تیم های صعود کننده از مرحله گروهی را 

برای گروه C مشخص می کند. 
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